
Protokół nr 10/15 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 28 października 2015 r. 

 

Na ogólną liczbę 15 członków w posiedzeniu uczestniczyło 12, zgodnie z listą 

obecności. 

 

W posiedzeniu nie uczestniczyli radni: 

1. Witold Chludziński 

2. Hanka Gałązka 

3. Anna Godlewska 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Analiza realizacji inwestycji do 30.09.2015 r. w zakresie Programu Budowy 

ulic w Łomży na lata 2012 – 2016 i Programu Remontów Ulic w Łomży na lata 

2013 – 2017 /druk nr 207/ (materiał staje na sesji 28.10.) 

3. Przyjęcie trybu prac nad zadaniem zleconym komisji przez Radę dotyczącym 

„Wyjaśnienia sprawy dotyczącej projektu „Stop wykluczeniu cyfrowemu” 

w mieście Łomży. 

4. Sprawy różne. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

         Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Pani Elżbieta 

Rabczyńska  - Przewodnicząca Komisji. Przedstawiła następnie  proponowany 

porządek posiedzenia. 

         Komisja  nie zgłosiła uwag i  przyjęła porządek jak wyżej. 

 

Ad. 1 

 

     Przewodnicząca poprosiła o uwagi do Protokołu Nr 9/15 z dnia 20 sierpnia 2015 r. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do Protokołu i przyjęli go.  

 

Ad. 2 

 Przewodnicząca wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni materiały 

otrzymali, prosi więc  o uwagi i zapytania. Podkreśliła, że temat był analizowany 

również na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej.  W związku z brakiem uwag 

poinformowała, że przygotowała wniosek odnośnie tego tematu,  o zaniżenie oceny 

punktacji w Programie Remontów Ulic z 2011 roku, ulicy Glogera w stosunku do ul. 

Chętnika. Uzasadniając wyjaśniła, że kilkakrotnie składała interpelacje do Prezydenta 
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w zakresie zaniżenia punktacji w Programie Remontów Ulic, a chodzi o ul. Glogera w 

stosunku do ul. Chętnika. Następnie odczytała treść  wniosku z uzasadnieniem. 

Zwróciła następnie uwagę, że różnica w punktacji wynosi 17 punktów. Podkreśliła, że 

ul. Glogera jest ulica o dużym natężeniu ruchu, bo jest to ulica łącząca ul. W. 

Polskiego z ul. Nowogrodzką. Mieszkańcy maja więc rano problem wyjechania ze 

swojej posesji w  tą ulicę. Podkreśliła, że nie podważa konieczności remontu ul. 

Chętnika, natomiast prosi Naczelnika WI, aby dokonać pomiarów natężenia ruchu w 

godzinach porannych. Prosi więc członków Komisji o przyjęcie jej wniosku, nie może 

bowiem być tak, aby ulica o tak dużym natężeniu ruchu została „zepchnięta” na 

boczny tor, natomiast jest przewidziany remont ul. Chętnika.  Podkreśliła, że koszt 

remontu ul. Glogera jest niższy od remontu ul. Chętnika, ponadto ul. Glogera jest 

naprawiana co roku, co świadczy o dużym natężeniu ruchu. 

 Marek Raszczyk – Naczelnik WI odpowiadając  radnej wyjaśnił, że największa 

różnica w punktacji pomiędzy ul. Glogera, a ul. Chętnika, to 15 punktów na korzyść 

Chętnika  wynika z braku odwodnienia tej ulicy.  

 Przewodnicząca  zwróciła uwagę, że posiada dokumenty, z których wynika, że 

odwodnienia brak również w ul. Glogera i obie te ulice oczekują na  kanalizację 

deszczową. Następnie poddała pod głosowanie  złożony wniosek. 

 Komisja wniosek przyjęła 12 głosami za, przy braku przeciwnych i 

wstrzymujących. 

 

Ad. 3 

 

 Przewodnicząca wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że zadanie dotyczące 

„Wyjaśnienia sprawy dotyczącej projektu „Stop wykluczeniu cyfrowemu” w mieście 

Łomży, zleciła Komisji Rada na sesji wrześniowej.  W związku z powyższym 

zaproponowała, aby zgodnie z przyjętym przez komisje trybem pracy, powołać 

zespól kontrolny, który temat zbada. Prosi więc o zgłaszanie osób do pracy w  

zespole, który zajmie się realizacja zadania.  

 Radny Janusz Mieczkowski zauważył, że w zespole tym powinna znaleźć się 

Przewodnicząca, w związku z powyższym zgłasza jej kandydaturę. 

 Przewodnicząca podziękowała za zgłoszenie i wyraziła chęć pracy w zespole.  

 Radny Dariusz Domasiewicz zgłosił radnego Wiesława Grzymałę, który zgodził 

się na pracę w zespole.  

 Radny Tadeusz Zaremba zgłosił kandydaturę radnego Domasiewicza, zwracając 

uwagę, że radny zaangażował się w temat  przy negocjacjach i bardzo skutecznie. 

Posiada więc już pewne informacje. Radny Dariusz Domasiewicz wyraził zgodę.  

 Radna Edyta Śledziewska zgłosiła kandydaturę radnego Macieja Borysewicza, 

który wyraził zgodę.  

 Radna Marianna Jóskowiak zgłosiła kandydaturę radnego Tadeusza Zaremby, 

który również wyraził zgodę. 

 Radna Wanda Mężyńska zgłosiła kandydaturę radnego Łukasza Kacprowskiego, 

który wyraził zgodę.  
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 Przewodnicząca zabierając glos zwróciła uwagę, że każda kontrola powinna 

mieć określony termin, bo nie może być tak, iż prace będą trwały długo. Proponuje 

więc, aby kontroli dokonać w przeciągu miesiąca.  

Jeżeli członkowie Komisji zgadzają się, to poddaje pod głosowanie, kto jest za  tym, 

aby  w ciągu miesiąca kontroli dokonał zespół kontrolny w składzie:  Elżbieta 

Rabczyńska, Wiesław Grzymała, Dariusz Domasiewicz, Maciej Borysewicz, Tadeusz 

Zaremba, Łukasz Kacprowski.  

 Komisja w wyniku głosowania 12 glosami za, jednogłośnie wniosek przyjęła.  

Radny Tadeusz Zaremba zabierając glos stwierdził, że bardzo dobrze, iż przyjęto 

takie tempo, ponieważ w internecie ogłoszono, że Komisja nic nie wyjaśni. On 

natomiast stoi na stanowisku, że zespół powinien ograniczyć całe procedowanie, a 

sporządzić  konkretną, chronologiczna listę różnych wpadek, aby pokazać, jakim 

„cudem” takie rzeczy mogą się zdarzać, gdzie są te „wąskie gardła” i być może po 

stronie Rady.  

 Przewodnicząca dodała, że starym zwyczajem zwróci się do Prezydenta z 

podaniem składu zespołu i terminu, o  wskazanie osoby, która będzie 

współpracowała w tym zakresie z Komisją Rewizyjną.  

Radny Tadeusz Zaremba zabierając głos stwierdził, że jego zdaniem Zespół 

powinien stworzyć listę pytań, na które odpowie Prezydenta sam, ewentualnie ktoś 

inny, uczestniczący w procesie.  

 Radny Wiesław Grzymała zabierając głos zwrócił uwagę, że organy Rady mają 

obowiązek i kompetencje do kontroli pracy Prezydenta. Skupienie się na pracy 

pracownika przekracza kompetencje Komisji. Zgadza się więc, że pytania powinny 

być kierowane do Prezydenta i jeżeli Prezydent uzna, że ktoś w jego imieniu ma 

przedstawiać materiały, to tak będzie. 

 Radny Maciej Borysewicz zaproponował, aby wybrać Przewodniczącego 

Zespołu, który będzie organizował  pracę i proponuje, aby  była to Przewodnicząca.  

Ustalono ponadto, że zaproszenia na spotkania zespołu oraz ustalenia będą 

przekazywane drogą elektroniczną.  

 Radny Wiesław Grzymała proponuje, aby Zastępca Przewodniczącej zespołu 

został radny Tadeusz Zaremba, podkreślając, że wnioskodawcą do Rady, aby 

Komisja Rewizyjna zajęła się tematem, był właśnie radny. Propozycję przyjęto.  

  

 

Ad. 4 

 

 W sprawach różnych nie zgłoszono problemów.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

         Przewodnicząca  Komisji 

 

              Elżbieta Rabczyńska 

Protokołowała: 

 

D. Śleszyńska 
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Opinia 
Komisji Rewizyjnej 

z dnia 28 października 2015 r. 
 
 
 
w sprawie Informacji o realizacji inwestycji do 30.09.2015 r. w zakresie Programu 
Budowy ulic w Łomży na lata 2012 – 2016 i Programu Remontów Ulic w Łomży na 
lata 2013 – 2017 /druk nr 207/.  
  

 

 Komisja Rewizyjna Informację o realizacji inwestycji do 30.09.2015 r. w 

zakresie Programu Budowy ulic w Łomży na lata 2012 – 2016 i Programu Remontów 

Ulic w Łomży na lata 2013 – 2017 /druk nr 207/ analizowała na posiedzeniu w dniu 

28 października 2015 r.  i po  wnikliwej analizie i wysłuchaniu wyjaśnień wnioskuje o 

zaniżenie oceny punktacji w Programie Remontów Ulic z 2011 roku, ulicy Glogera w 

stosunku do ul. Chętnika. Powyższy wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie 12 

głosami za.   

 

 
       Przewodnicząca  
               Komisji Rewizyjnej  
 
             Elżbieta Rabczyńska  
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


